

SVENSKA KUBFÖRBUNDET

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE 2024-09-23

Tid: 19:00
Plats: Google Meet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	VIKTOR ZENK
VICE ORDF.	DANIEL WALLIN
KASSÖR	RASMUS HÄNDÉN
LEDAMOT	DANIEL HERMANSSON
LEDAMOT	HELMER EWERT
LEDAMOT	MARIE EKLÖF

- §1 Mötets öppnande** Viktor Zenk öppnar mötet.
- §2 Val av sekreterare** Daniel Wallin väljs till mötessekreterare.
- §3 Val av justerare** Marie Eklöf väljs till justerare.
- §4 Uppföljning från förra mötet** En roadmap för arrangörer och delegater är påbörjad, dock ej klar. Mailnotiser har lanserats för nya tävlingar fungerar enligt uppgift fint. Slutligen har initialt mail till Rubik's (Spin Master) kring SM 2025 inte besvarats, styrelsen försöker få tag i ny kontakt så snart som möjligt.
- §5 Följa upp att-göra-lista på Trello** I stort sett är det samma punkter som i uppföljningen från förra mötet som behöver tas tag i.
- §6 Kubklubbar/dotterföreningar** Frågan om att starta upp kubklubbar / dotterföreningar under SveKub har diskuterats på tidigare styrelsemöten. Det visar sig finnas stöd i Sverok samt i medlemssystemet för detta, något som kallas avdelningar. Varje avdelning behöver ha en styrelse och ett årsmöte. Ekonomin kan hanteras av huvudföreningen (SveKub) om avdelningen så vill. Det som återstår att diskuteras är hur SveKub vill forma strukturen för att skapa en kubklubb i form av en avdelning under SveKub.
- Diskussion förs vidare kring huruvida Hvitkubing (lokal kubklubb på Hvitfeldska gymnasiet i Göteborg) kan användas som test för detta projekt. Styrelsen beslutar att ta kontakt med Hvitkubing för att dels se om de är intresserade, samt dels vilket stöd eller hjälp som de ser att SveKub kan hjälpa till med. Förhoppningsvis kan bättre morot från SveKubs sida tas fram i närtid för att delta, delvis genom exempelvis rabatterade paket på kuber till föreningen.
- §7 Uppföljning av tävlingars ekonomiska resultat** Dokument för detta ändamål är nu skapat, en kopia från 2023 års dokument. Viktor har börjat fylla i, samt skapat tomma dokument för andra ansvariga delegater att fylla i, något som berörda delegater bör ta tag i så snart de har möjlighet.
- Översikt över använt belopp av Cuboss-presentkort ska också kompletteras så snart som möjligt för att undvika att årsbeloppet överskrids.
- §8 Tävlingar** En allmän diskussion om årets gångna tävlingar förs. Individuella tävlingar fylls i allt mindre utsträckning med anmälningar. Olika potentiella anledningar diskuteras, där det höga antalet tävlingar att välja mellan antas vara en huvudsaklig sådan. Någon direkt lösning på problemet lyckas inte styrelsen

identifiera, eftersom en abrupt och kraftig neddragning av antalet tävlingar endast väntas få effekt på längre sikt. Stockholms- och Uppsalaligans situation och framtid diskuteras också i detta sammanhang, men inga beslut om drastiska förändringar av tävlingskalendern görs i dagsläget.

§9 Mötets avslutande

Viktor Zenk avslutar mötet.

Viktor Zenk
Ordförande

Daniel Wallin
Sekreterare

Marie Eklöf
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta styrelsen (styrelse@svekub.se) för kontroll eller övriga frågor.